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                                                    ZAPISNIK  

sa 130. sjednice Odbora za  zdravstvo, rad i socijalno staranje Skupštine Crne 

Gore, održane 30. avgusta 2016. godine  

     Sjednica je počela u 10  sati.  
 
     Odborom je, na sjednici, predsjedavao poslanik Zoran Jelić, predsjednik Odbora.  
 
     Sjednici Odbora su prisustvovali poslanici, članovi Odbora: dr Halil Duković, Maida 
Bešlić, dr Radosav Nišavić, prim.dr Izet Bralić, Andrija Popović i dr Jasmin Sutović.   
 
     Sjednici Odbora nijesu prisustvovali poslanici, članovi Odbora: Janko Vučinić, dr 

Radovan Asanović, dr Novica Stanić i Miloš Konatar.    

     U svojstvu predstavnika predlagača zakona sjednici je prisustvovao poslanik Srđan 

Milić. 

     Rad sjednice pratili su akreditovani novinari.  

     Za sjednicu je predložen sljedeći 
 

                                           DNEVNI RED: 

PREDLOG ZAKONA O DOPUNI  ZAKONA O PENZIJSKOM I INVALIDSKOM 

OSIGURANJU KOJI JE PODNIO POSLANIK SRĐAN MILIĆ 

      Uvodno izlaganje o Predlogu zakona o dopuni Zakona o penzijskom i invalidskom 

osiguranju imao je predlagač zakona, poslanik Srđan Milić. Obrazlažući ovaj predlog 

zakona, poslanik Milić je kazao da je na Zakonodavnom odboru prihvatio tehničke 

ispravke zakona. Podsjetio je da je o ovom zakonskom tekstu vođena rasprava. Pozvao 

je poslanike da podrže ovaj predlog zakona, jer će se, između ostalog, na taj način, krenuti 

sa neophodnom reformom penzijskog zakonodavstva.  

    Predsjednik Odbora Zoran Jelić je kazao da je Odboru dostavljeno mišljenje Vlade 

Crne Gore gdje se navodi da ovaj predlog zakona ne bi trebalo prihvatiti.  

    Poslanik prim.dr Izet Bralić kazao je da će Socijaldemokratska partija podržati ovaj 

predlog zakona, dodajući da je ovakav predlog naročito povoljan za dvije grupe radnika u 

Crnoj Gori. Naime, poslednjih 20 godina veliki broj firmi je otpustio radnike, koji su se 

prijavili na evidenciji Zavoda za zapošljavanje i primali materijalno obezbjeđenje od 30 

eura. Na ovaj način, radnici su oštećeni jer im je ovaj iznos obračunavan za penzijski 

osnov. Ovakav problem je naročito izražen na sjeveru Crne Gore. Smatra da treba 



2 
 

ispraviti nepravdu koja je pričinjena ovoj grupi radnika. Drugu grupu radnika, čine oni 

radnici kojima su Vlada ili preduzeća uplaćivali radni staž i doprinose na minimalce.     

    Poslanik Andrija Popović smatra je da je ovo dobar predlog ali da je podnešen u 

pogrešno vrijeme. Mišljenja je da bi se usvajanjem ovog Predloga zakona, opteretila 

buduća Vlada jer bi bila potrebna velika suma novca za njegovu realizaciju. Kazao je da 

je, po saznanjima Liberalne partije, potrebno izdvojiti najmanje 40 miliona eura za ovu 

namjenu. Smatra da odluku o ovakvom predlogu treba da donese novi saziv parlamenta 

i da će  Liberalna partija, tada, podržati ovaj predlog a, zbog svega navedenog, sada će 

biti uzdržani. 

     Poslanik Radosav Nišavić je kazao da ovaj Predlog zakona treba podržati.  Argument 

Vlade Crne Gore zbog čega odbija ovaj predlog zakona, po njegovom mišljenju, nije 

opravdan.  

     Predlagač zakona, poslanik Srđan Milić kazao je da je nevjerovatno da od poslanika 

dobija mišljenje da bi ovaj predlog zakona opteretio budžet. Pitao se da li je opterećen 

budžet za 81-nog poslanika sa njihovim iznosom plata. Isti je slučaj i sa državnim 

funkcionerima kojima su povećane plate, kako je kazao, pred izbore. Istakao je da je Fond 

PIO održiv ali nijesu održiva plaćanja za taj Fond.   

     Sekretarka Odbora Snežana Kaluđerović, predložila je pravno tehničke ispravke 

predloženog zakona. Nakon toga, Odbor je odlučio da podnese sljedeći amandman: 

AMANDMAN  

Član 1 Predloga zakona mijenja se i glasi: 
 
 „U Zakonu o penzijskom i invalidskom osiguranju („Službeni list RCG”, br.54/03, 39/04, 

61/04, 79/04, 14/07 i 47/07 i „Službeni list CG”, br.79/08, 14/10, 78/10, 34/11, 66/12, 

38/13, 61/13, 60/14, 10/15, 44/15, 42/16 i 55/16) u članu 19 poslije stava 1 dodaje se novi 

stav koji glasi: 

Izuzetno od stava 1 ovog člana, starosna penzija utvrđuje se od prosjeka zarada, odnosno 

osnovica osiguranja ostvarenih u 15 godina staža osiguranja u kojima je uplaćen najveći 

iznos doprinosa, ako je to za osiguranika povoljnije.”. 

        PREDLAGAČ ZAKONA SAGLASIO SE SA  AMANDMANOM ODBORA PA  ISTI, 

shodno članu 150 stav 3 Poslovnika Skupštine Crne Gore, POSTAJE  SASTAVNI  

DIO OVOG PREDLOGA  ZAKONA   i o njemu Skupština posebno ne odlučuje. 

        Takođe, Odbor je, u ovom Predlogu zakona, konstatovao pravno-tehničku  grešku  i 
predložio njenu korekciju. Predlagač zakona saglasio se sa predloženom korekcijom. 
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PRAVNO -TEHNIČKA KOREKCIJA: 

U članu 2 Predloga zakona znak navoda locira se u donjem redu. 
 
     Na osnovu rezultata glasanja (dva glasa „za“ i pet glasova „uzdržan“) Odbor nije 
podržao Predlog zakona o dopuni  Zakona o penzijskom i invalidskom osiguranju, koji je 
podnio poslanik Srđan Milić pa predlaže Skupštini da ne usvoji ovaj Predlog zakona. 
  
     Za izvjestioca Odbora, na sjednici Skupštine, određen je poslanik Halil Duković, član 
Odbora. 
 
    Na sjednici je usvojen zapisnik sa 129.sjednice Odbora. 

    Sjednica je završena u 10 sati 50  minuta. 

 

 
Sekretarka  Odbora                                                                     Predsjednik  Odbora                                       
Snežana Kaluđerović                                                                             Zoran Jelić      

                                                                                                            

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
          
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      


